
Minnesanteckningar från skolrådsmötet 4/4 – 2017 

Närvarande: Cecilia Nygren, Elisabeth Arbin, Susanne Kerje, Helena Ahl Ekstrand, Malin Sundbom, 

Margareta Hedin Edlund, Carina Bellbring, Jessica Johansson (FB Lindbacken), Christina Hänström (FB 

Lindbacken), Emma 4A och Saga 5A (två elevrådsrepresentanter från Ångelsta skolan)  

Ordförande: Carina Bellbring ( borde ha varit en förälder…)  

Sekreterare: Cecilia Nygren 

 

Information från två elevrådsrepresentater Ångelstaskolan 

Elevrådsrepresentanterna informerade om: 

¤ En barnmeny som eleverna under fyra veckors tid har varit med och arbetat fram. Eleverna verkar 

nöjda med resultatet. 

¤ Elevrådets dag då eleverna bland annat hade sångsamling, faddring och tipspromenad. 

¤ Författarbesök på mellanstadiet. Dessa besök har genomförts med hjälp av finansiering från 

projektet ”Skapande skola”. Eleverna har då inspirerats till att läsa och skriva egna böcker. 

¤ Hälsocertifiering som äger rum inom kort. 

 

Information från verksamheten 

Carina informerade om organisationen. 

Årstaskolan kommer att ha 15 klasser, Lindbackens skola 5 klasser, totalt 20 klasser vilket innebär en 

utökning med 2 klasser. 

Ångelstaskolan kommer att ha 12 klasser vilket är samma antal som detta läsår. 

Vi i skolledningen kommer att ha två planeringsdagar, 26 – 27 april tillsammans med lagledare och 

fackliga representanter för att ge förslag till beslut angående verksamheterna på våra skolenheter. 

Ett nytt nämndbeslut angående en avgiftsfri skola ht‐2017 har fattats. Carina skickar nämndbeslutet 

till skolrådets representanter. 

 

Frågor från föräldrar 

Årstaskolan: Trafiksäkerheten kring parkeringen diskuterades samt säkerheten på bussarna. Carina 

har lyft frågan angående säkerheten med grundskolechefen. Elever som åker skolskjuts kommer att 

fortsätta att tas emot av skolpersonal. 



Man efterfrågar en plan angående skolskjutsen om något händer barnen under färden. Carina 

hänvisar till akutpärmen och krisgruppen. 

Raster och rastvaktssystemet diskuterades. Carina hänvisar till skolinspektionens positiva 

elevintervjuer angående rasterna. Personalen arbetar med husmodellen och styrda rastaktiviteter. 

Nästa möte äger rum den 22/5 på Årstaskolan. 


